
PROTOKÓŁ Nr XLVII/14 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 29 września 2014 roku 

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi    

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

  

1.     Podjęcie uchwał  budżetowych. 

2.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

3.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – zapoznał z treścią uchwały 

P. Polak – deficyt pokrywa się z nadwyżki to ile konkretnie tej nadwyżki jest 

P. Skarbnik – nadwyżki było 2 miliony 931 tysięcy 982 złote, jak pamiętacie już w uchwale 

zatwierdzającej budżet był z niej pokrywany deficyt, część rozdysponowaliśmy w różnych 

uchwałach budżetowych a resztę dzisiaj. 

P. Bryk – chodzi mi o transport i łączność, wchodzi w to kamień, rumosz itd., ile konkretnie 

kosztuje transport. Przyjęliśmy zasadę, że składujemy tutaj ale czy nie byłoby oszczędniej 

jakby wozili bezpośrednio, wiem że nie wszędzie wjedzie tym dużym ale tam gdzie wjedzie 

P. Wójt – tak, wchodzi kamień, rumosz  także między innymi dofinansowanie w wysokości 

40 tysięcy do drogi Komorów Warszawa. Nie składujemy tutaj tylko w różne miejsca np. 

Wilkowa, Zofiówka, Beszowa, Grabowa, jeśli jest droga gdzie można wjechać dużym np. 

Wolica jeździł bezpośrednio. 

Uchwała Nr XLVII/163/14 

w sprawie zmian budżecie gminy na 2014 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Następnie przewodniczący przedstawił treść uchwały w sprawie zmiany prognozy finansowej 

Uchwała Nr XLVII/164/14 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2017 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  



P. Przew. – skoro zatwierdziliśmy uchwałę dotyczącą zmian w budżecie gminy w której jest 

zapis o przekazaniu środków do Pacanowa do musimy też podjąć uchwałę o udzieleniu 

pomocy gminie żeby Pani Skarbnik mogła te środki przekazać.  

Uchwała Nr XLVII/165/14 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pacanów 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 2 

  

P. Wójt – odbyły się dożynki gminne, w których w większości też uczestniczyliście oraz 

dożynki powiatowe. Uczestniczyłam w obchodach  

50-lecia Lasów Państwowych, w posiedzeniu Komitetu Monitorującego RPO. W zasadzie 

większość zadań z okresu 2007-2013 jest kończonych, jak są jakieś oszczędności od nas to 

przekazywane są na gminy oczekujące. Na taką dotacje oczekuje również nasz wniosek na 

świetlicę w Orzelcu Dużym. Było posiedzenie w Krakowie na temat ochrony powodziowej 

nie mogłam uczestniczyć był Sekretarz. Odbyłam spotkanie z Komendantem Policji z Połańca 

na temat zakupu dodatkowych służb. Niektóre gminy tak właśnie robią, że dokupują 

dodatkowe np. objazdy służbowe. 

  

Ad. 3 

  

P. Wójtowicz – ja już trochę dopytywałam o awarie oczyszczalni 

P. Wójt – jak już mówiłam firma jest w rozsypce, zgodnie z umową w przeglądach musi 

uczestniczyć przedstawiciel firmy, mają 14 dni na usunięcie awarii, jak nie usuną to musimy 

sami i dochodzić roszczeń z ubezpieczyciela (TUW). Z ich strony z kolei są  uwagi, że są 

niewłaściwie użytkowane 

P. Wójtowicz – przede wszystkim chodzi o sterowniki, one są umieszczone w takich 

miejscach, że cały czas idzie na nie para i dlatego się psują może by przełożyli je. 

P. Wójt – no tak ale nie u wszystkich się one psują. Jest jak jest jak przyjdzie dobra firma to 

nie ma takich problemów a tak to wszyscy maja z tą firma kłopoty np. gmina Radomyśl, Kije. 

P. Skiba – jest kwota zabezpieczenia to wziąć z niej 

P. Wójt – tak jak mówiłam jest gwarancja ubezpieczyciela. Kiedyś było tak, że mogliśmy 

określić  zabezpieczenie, że chcemy tylko w pieniądzu, teraz tak nie można 

P. Przew. – a jeśli chodzi o kanalizację to kiedy będzie projekt 

P. Wójt – jest problem z mapami geodezyjnymi, mamy na jutro umówione spotkanie ze 

Starostą w tej sprawie ale myślę, że jeszcze z pół roku to potrwa. 

P. Przew. – przecież mieli termin do wykonania 

P. Wójt – tak, ale np. Generalna Dyrekcja Ochrony Środowiska przedłużyła termin wydania 

swojej decyzji i my jesteśmy przez to zobligowani do przedłużenia terminu wykonania. 

P. Bryk – to jak są złe mapy to my mamy za to płacić 

P. Wójt – my nie będziemy dodatkowo płacić tylko się termin przedłuży. Natomiast sprawa 

oczyszczalni tradycyjnej to jest w zasadzie ukończony projekt. 

P. Bryk – chciałem zwrócić uwagę, że drogi, które były robione ostatnio byłem skłonny nie 

podpisywać protokołu ale miały być poprawki zrobione. Przypilnować żeby gwarancja nie 

przepadła. 

P. Dach – droga Zofiówka – Słupiec usterki miały być usunięte do końca maja i nic tylko 

rosną chwaściska 

P. Wójtowicz – z melioracja miało być spotkanie  



P. Skiba – ja wnosiłem żeby Marszałka zaprosić, nawet w sprawie pomp, jak była woda to 

wszyscy kupować a teraz nic. 

P. Gromny – brzeg wiślany robią tam gdzie jest 200-400 m od wały a u mnie jest 30 m i się 

nie robi. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

  
 


